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Ondenrverp Project "So you think you can work"

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

OmgevingBeleidsterrein

Portefeuillehouder Wethouder Verbraak

Schriftelijke vraag

ln BNDeStem van vandaag, vrijdag L8 september 20L5, wordt gemeld dat het reïntegratieproject "So

you think you can work" in Breda wel show heeft opgeleverd maar geen banen. De gemeente Breda

heeft besloten onmiddellíjk met het project te stoppen. ln BNdeStem wordt gemeld dat de

gemeente hierop een verlies van L0.500 euro heeft geleden. De wethouder sociale zaken heeft

ervoor gekozen ook in Roosendaal met dit bureau in zee te gaan. De SP-fractie is steeds zeer kritisch

geweest op dit project. De SP-fractie vindt het ongepast om het zoeken naar banen te maken tot een

show met een jury. En met bijstandsgerechtigden die zich voor die jury moeten presenteren en ook

kunnen afuallen.

De SP-fractie heeft de volgende vragen. Het College wordt verzocht de vragen schriftelijk te

beantwoorden in de raadsvergadering van 24 september 2015

1. De wethouder heeft ervoor gekozen ook voor Roosendaal dit bureau in te schakelen voor
een dergelijke show met bijstandsgerechtigden. Dat heeft inmiddels ook geleid tot een show
in Schouwburg de Kring. Het lijkt voor de hand te liggen dat dit bureau ook in Roosendaal er
niet in gaat slagen hiermee duurzame banen te creëren. Wat is de stand van zaken voor de
gemeente Roosendaal?

2. De wethouder heeft in antwoord op eerdere vragen van de SP aangegeven dat de vaste

kosten van het project voor Roosendaal 35.000 euro zijn, ook als er door het bureau geen

banen worden gevonden. Hoe kan het dat Roosendaal 35.000 euro moet betalen voor een

zelfde project waarvoor Breda 10.500 euro betaalt?
3. Wat is het moment dat het contract met het desbetreffende bureau kan worden gestopt?

4. Heeft de wethouder contact gehad met Breda over het mislukken va n het project daar? Zo

nee, waarom niet?
5. Gaat Roosendaal net als Breda stoppen met dit project? Zo nee, waarom niet?

Namens de SP-fractie, Ada Oudhof

Wij beantwoorden uw vragen alsvolgt:

L. De huidige resultaten zijn:
- l- werkzoekende heeft per 1-4 september 2015 een contract voor de duur van één jaar

ondertekend op basis van een 32-urige werkweek.



1 werkzoekende is per L7 september 2015 gestart met een BBL-opleiding waardoor de

kandidaat uitkeringsonafhankelijk is. ln week 39 heeft de kandidaat gesprekken bij twee
werkgevers voor de keuze van de BBL werkgever.
1 werkzoekende is gestart met oproep uitzendwerk, nadat hij 6 jaar geen regulier
betaald werk heeft verricht.

2. Het pilot project SYTYCW is ontstaan bij de gemeente Breda als onderdeel van de proeftuin
voor innovaties. Vanuit de basis van dit project heeft de gemeente Roosendaal een

uitgebreidere invulling van het project geopteerd, waaronder uitgebreidere workshops en
begeleiding. Hiermee hebben we beoogd om snelle resultaten te behalen.

3. Het traject wordt na drie maanden vanaf de bemiddeling van de kandidaten geëvalueerd

4. De wethouder heeft contact gehad met de gemeente Breda gedurende het gehele traject en

ook over het beëindigen van het traject. De gemeente Roosendaal volgt het traject
nauwgezet.

5. Nee, de eerste resultaten zijn positief en wij willen alle kandidaten de mogelijkheid bieden
op het vinden van regulier betaald werk. tn de gesprekken met alle kandidaten heb ik
ervaren dat hun welbevinden fors is toegenomen.

Namen college van burgemeester en

H. Ve
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